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Podczas odbywających się dzisiaj w Samorządowym Gimnazjum nr 1 w Iławie obchodów 70-
lecia "Jedynki" historia przeplata się z nowoczesnością. W swoim jubileuszowym
przemówieniu dyrektor "Kopernika" Aleksandra Skubij podkreślała, jak mocno historia
szkoły związana się z powojenną Iławą. Nowoczesność to natomiast oddana do użytku w tym
roku szkolnym sala gimnastyczna. Wreszcie, po pięciu latach bez odpowiedniego miejsca do
ćwiczeń, uczniowie mogą rozwijać swoje sportowe pasje w świetnych warunkach. "Mamy za
co dziękować" - powiedziała dyrektor Skubij przed wręczeniem osobom, które przysłużyły
się tej inwestycji, okolicznościowych statuetek.

Dzisiejsze rocznicowe uroczystości rozpoczęły się odprawioną w "białym" kościele mszą świętą.
Liczni uczestnicy jubileuszu, w tym byłe i obecne władze Iławy oraz radni, kierownicy podległych
samorządom jednostek organizacyjnych, uczniowie i absolwenci, dyrekcja, nauczyciele, pracownicy
oraz rodzice spotkali się następnie w nowej sali gimnastycznej "Kopernika".

- Historia "Jedynki" to historia bardzo mocno związana z powojenną Iławą, przede wszystkim z
ludźmi: tymi nielicznymi, którzy zostali tu po wojnie i z tymi, których była większość, którzy
przyjechali tu z różnych stron Polski - podkreślała dyrektor gimnazjum Aleksandra Skubij, która
krótko przedstawiła zebranym dzieje szkoły i budynku przy Kościuszki 1.



Ważnym akcentem jubileuszowych uroczystości były także podziękowania za budowę nowej,
wyczekiwanej przez uczniów i nauczycieli, sali gimnastycznej. Szkoła musiała sobie radzić bez sali
gimnastycznej, wyłączonej z użytku z powodu alarmującego stanu technicznego, przez 5 lat. Teraz
do dyspozycji jest tutaj obiekt o wartości 6,6 mln złotych, w którym poza salą gimnastyczną i jej
zapleczem znajdują się siłownia, niewielka sala rehabilitacyjna, pracownia motoryzacyjna zajęć
technicznych, świetlica szkolna z zapleczem i dwie sale do pomocy psychologiczno-pedagogicznej. Są
też wyczekiwane przez uczniów szafki.

Dyrektor Skubij podziękowania za pomoc w realizacji inwestycji skierowała do byłego burmistrza
Iławy Włodzimierza Ptasznika i jego zastępcy Andrzeja Lewandowskiego, którzy podjęli decyzję o
budowie sali i nadali inwestycji bieg, do radnej wojewódzkiej Bernadety Hordejuk, która pomogła w
pozyskaniu dofinansowania oraz do obecnego burmistrza Adama Żylińskiego i jego zastępców Ewy
Junkier i Marioli Zdrojewskiej za wsłuchiwanie się w potrzeby szkoły już podczas realizacji budowy.
Podziękowania odebrały także inne osoby, które przysłużyły się inwestycji, w tym projektanci,
wykonawcy, kierownik budowy, inspektor nadzoru i kierownik miejskich inwestycji. Za wysiłek i
poświęcenie wolnego czasu na organizację jubileuszowych uroczystości słowa wdzięczności dyrektor
skierowała także do nauczycieli, pracowników, rodziców i przyjaciół szkoły.

70-lat "Jedynki" - jubileusz (część pierwsza):

Galeria: https://www.infoilawa.pl/galerie/test,00599

70-lat "Jedynki" - jubileusz (część druga):

Galeria: https://www.infoilawa.pl/galerie/test,00600

Nowa sala gimnastyczna "Jedynki":

Galeria: https://www.infoilawa.pl/galerie/test,00601
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